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ΕΡΩΤΗΣΗ 

ΠΡΟΣ: Υπουργό Υγείας κ. Α. Γεωργιάδη 
ΘΕΜΑ:  Θα ασχοληθεί η κυβέρνηση με  την υγεία των πολιτών της 
Ηλείας; 
 
Η Ερώτηση και Αίτηση Κατάθεσης Εγγράφων, με αριθμούς 
πρωτοκόλλου 2520 και 121 αντίστοιχα της 10/1/2024, παραμένει 
αναπάντητη, παρότι έχει κατά πολύ παρέλθει η σχετική προθεσμία από 
το χρόνο κατάθεσής της.  
Ωστόσο, τα σοβαρά προβλήματα υποστελέχωσης των μονάδων υγείας 
της Ηλείας παραμένουν και αυξάνονται. Στο Νοσοκομείο Πύργου, από 
τις 97 προβλεπόμενες θέσεις ιατρών καλύπτονται μόνο οι 43, δηλαδή 
ποσοστό 44%, ενώ μένει κενό το υπόλοιπο 56%. Χαρακτηριστικό 
παράδειγμα  σοβαρής υποστελέχωσης αποτελεί η Παθολογική Κλινική, 
όπου από τις 7 οργανικές θέσεις δεν καλύπτεται καμία και επιχειρείται 
να καλυφθεί το κενό με τους αγροτικούς γιατρούς και με γιατρούς 
μετακινούμενους από άλλα νοσοκομεία της περιφέρειας.  Μάλιστα το 
Νοσοκομείο δεν στελεχώνεται ούτε με θέσεις επικουρικών ιατρών, 
παρότι έχει εκδηλωθεί ενδιαφέρον (Ορθοπεδική Κλινική), ενώ την ίδια 
στιγμή οι μετακινήσεις προσωπικού σε άλλα νοσοκομεία της 
υγειονομικής περιφέρειας (πχ εργαζόμενων στη μαιευτική κλινική) 
οδηγούν σε περαιτέρω αποδυνάμωση του νοσοκομείου και των 
παρεχόμενων υπηρεσιών. 
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Αυτό έχει ως συνέπεια, η μείωση των νοσηλευόμενων στο Νοσοκομείο 
Πύργου να φτάνει στο 38,58% την τελευταία 4ετία, σύμφωνα με τα 
επίσημα στοιχεία του Υπουργείου Υγείας για το 2023, αποδεικνύοντας 
πως οι Ηλείοι πολίτες έχουν χάσει την εμπιστοσύνη τους και αναζητούν 
βοήθεια για την υγεία τους στον ιδιωτικό τομέα και τα μεγάλα 
νοσοκομεία της Πάτρας, όπου αντίστοιχα παρουσιάζεται αύξηση στις 
νοσηλείες την ίδια περίοδο.  
Η κυβέρνηση καλείται να αναλάβει τις ευθύνες της απέναντι στους 
πολίτες της Ηλείας, προβαίνοντας σε όλες τις απαραίτητες ενέργειες για 
την παροχή ποιοτικών και δωρεάν υπηρεσιών υγείας.  
Για το λόγο επαναφέρω τα αρχικά ερωτήματα της προαναφερόμενης 
Ερώτησης και Αίτησης Κατάθεσης Εγγράφων και συμπληρωματικά 
προς αυτά, 

ΕΡΩΤΑΤΑΙ Ο κ. ΥΠΟΥΡΓΟΣ 
 

1. Με ποιο τρόπο σκοπεύει να καλύψει με μόνιμο τρόπο τα κενά 
που υπάρχουν αυτή τη στιγμή στα νοσοκομεία και τα κέντρα 
υγείας της Ηλείας, 

2. Εάν προτίθεται να προχωρήσει στην προκήρυξη όλων των 
οργανικών θέσεων που μένουν ακάλυπτες, 

3. Εάν προτίθεται να προβεί στην κήρυξη των μονάδων υγείας της 
Ηλείας σε άγονες, όπως στη γειτονική Μεσσηνία, δίνοντας 
κίνητρα σε νέους γιατρούς για τη στελέχωσή τους, 

4.  Εάν προτίθεται να προβεί στην άμεση κάλυψη με επικουρικό 
προσωπικό, σε κλινικές όπου έχει εκδηλωθεί ενδιαφέρον, 

5. Εάν προτίθεται να ανανεώσει τις συμβάσεις όλων των 
εργαζόμενων των οποίων οι συμβάσεις λήγουν εντός του έτους, 
αλλά είναι πολύτιμοι για την καθημερινή λειτουργία των 
νοσοκομείων της Ηλείας (σίτιση, φύλαξη, καθαριότητα). 

 
Ο Ερωτών Βουλευτής 

 
Μιχάλης Κατρίνης 




